

## 獎學金 Scholarships

### 一、國立臺南大學外國學生獎學金

International Student Scholarships of National University of Tainan

#### (一)申請時間 Application Deadline

- 1.申請就讀本校的外國學生得於申請入學時一併申請本項獎學金，第一梯次申請時間為每年一月一日至四月十日；第二梯次為九月一日至十月三十一日。

First-year international students may apply for scholarships at the time of application for admissions during January 1 to April 10 (the first period) and September 1 to October 31 (the second period).

- 2.已具本校正式學籍的外國學生，於每年八月十五日前(第一梯次)或二月十日前(第二梯次)向學籍成績組(大學部學生)或向研究生教務組(研究所學生)提出申請。

Continuing qualified international students may submit their application forms and transcripts to the Transcript Section (for undergraduate students) or the Graduate Academic Affairs Section (for graduate students) before August 15 each year to apply for international student scholarships.

#### (二)獎學金申請資格 Qualification

- 1.未獲我國政府補助獎學金者非具公費生資格者。

Individuals not granted scholarships from the government are eligible for this scholarship.

- 2.提出申請就讀本校的外國學生(不含交換學生及選讀生)。

International students who are admitted into any of the degree programs at NUTN, excluding exchange students and non-degree students, can apply for the scholarships.

- 3.已具本校正式學籍且獲有補助的外國學生，必須滿足以下規定：

Continuing international students must meet the following requirements:

前一學年(或兩學期)學業成績平均分數，研究所學生要 80 分以上，大學部學生要 70 分以上，且必修科目無不及格者(已修畢學分之博士班學生可提研究論文以資審查，申請資料格式及內容另行訂定)；無違法或重大過失者。

The previous school year GPA should be above 80 for an M.A. student, and 70 for an undergraduate. There must be no failure in required courses. (Ph.D. students have to fulfill the credit requirements before submitting their dissertations. As for the relevant application forms, see other regulations); no serious violation of law or regulations is permitted.

#### (三)獎勵種類分為「學雜費全免」及「學雜費減半」。

The scholarship is classified into the following two categories

- 1.學雜費全免如下：

Type A: Tuition fee waiver

(1)學費、雜費、學分費全額減免(含資訊費及平安保險費)。

The total of the tuition fee, miscellaneous fees, and registration fee, including internet access fee and extra insurance, are fully covered.

(2)提供免費學生宿舍，床位由學校安排。

Free dormitory room arranged by the University

2.學雜費減半：係指學費、雜費、學分費、住宿費依本校本國學生收費標準收費。

Type B: Half of the tuition fee, miscellaneous fees, and registration fee are covered. The rate of tuition fee would follow the NUTN local students.

(四)獎勵名額 The awarded amounts/quota of the scholarships

1.新生：獎勵名額以補助各系所「學雜費全免」1名為原則及「學雜費減半」若干名，視當年度本校經費預算額度而定之。

Newly admitted students: Each department will be received 1 fully tuition free and miscellaneous waiver.

2.在學生：獎勵名額，視當年度本校經費預算額度而定。

Currently enrolled students: The quota of the scholarships recipients will be determined based on the school/available budget.

獲前項獎勵之學生，學校得優先安排校內工讀或教學助理之工作。

Due to teaching related needs, school may require award recipient students to service as teaching assistances or administrative assistances.

(五)獎勵年限及限制 Terms of scholarship and restrictions

1.本獎學金為學年制，每學年必須提出申請，最高年限：大學部為4年，研究所碩士班為2年，博士班為4年。

Scholarships are awarded on a year-by-year basis, and annual applications are necessary. The maximum term for undergraduate students is 4 years, for master's students 2 years, and for doctoral students 4 years.

2.新生辦理保留入學資格者，其獎學金不得保留。

First-year students can apply for a one-year deferral of admission, but the NUTN scholarship can not be extended.

3.受獎期間若發現同時申請就讀他校入學資格者，立即終止獎學金及各項補助。

If the recipients apply to other universities during the award period, the scholarships will be terminated.

(六)本獎學金相關規定請詳閱「國立臺南大學外國學生獎勵實施要點」，網址：

[http://web.nutn.edu.tw/gac240/951/index3\\_2.html](http://web.nutn.edu.tw/gac240/951/index3_2.html)。

For more information concerning scholarships, please visit our website:

[http://web.nutn.edu.tw/gac240/951/index3\\_2.html](http://web.nutn.edu.tw/gac240/951/index3_2.html)

## 二、臺灣獎學金 Taiwan Scholarships

(一) 由政府提供之臺灣獎學金，詳情請見教育部國際及兩岸教育司：

Taiwan Scholarships are provided by the Ministry of Education; please refer to the Bureau of Department of International and Cross-strait Education for details:

<http://goo.gl/ZtNug4>